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检测报告
Test Report

报告编号（Report ID）：ZKGX20190319-03-01

样品名称（Sample Name）：CK-142 电器机械设备清洗剂；

RK-141 电气设备防潮防腐蚀绝缘保护剂

委托单位（Applicant）：天津阿莫新材料技术有限公司公司

检测要求（Test Requirement）：按照委托方要求检测

分析结果（Test Result）：见后页

测试 编辑

批准 审核
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研究检测报告

（Research Test Report）
研究检测结果(Research Test Result)：

样品名称及编号

Sample Name and NO.

检测项目

Test Item

检测结果

Test Result

单位

Unit

CK-142电气机械设备清洗剂

/20190319-03-01-001

外观
颜色，成分均匀、无刺激性

气味、无分层、无沉淀
--

密度(20℃) 1.632 g/mL

击穿电压 38.3 kV

闪点(开口) 46.4 ℃

RK-141电气设备防潮防腐蚀

绝缘保护剂

/20190319-03-01-002

外观
颜色，成分均匀、无刺激性

气味、无分层、无沉淀
--

密度(20℃) 1.558 g/mL

击穿电压 41.3 kV

闪点(开口) 50.3 ℃

以下空白
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样品图片（Sample Picture）：

扫描查询报告真伪

***报告结束***
(END)
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附加条款

1.服务双方必须遵守分析委托登记表/服务合同中服务通用条款的规定；

The service party must comply with the requirements for the general terms of service in the entrusted registration form / service contract;

2.委托方不得自行复制本数据，如确有需要，应持公函或介绍信向服务方申请复制；

The unrepeatable results will not be reproduced, unless the clients with the official letters in necessary;

3.测试结果（包括复制件）无服务方主管人、实验人、审核人签字无效；涂改增删无效；未加盖“北京中科光析化工技术研究所”测试专用章一律无效；

The present test result is invalid without the signature of responsible person;The test result is invalid with any alter.The present

test result(and copies) is invalid without the mark of the special test result stamp;

4.本单位接受样品进行测试的前提是，该测试报告不能作为针对本单位法律行动的依据。

The premise of the unit's acceptance of the sample is that the test report cannot be used as the basis for the legal action of the unit.

5.如果本单位确定报告被不正当使用，本单位保留撤回报告的权利，并有权要求其它适当的额外赔偿。

If the unit determines that the report has been improperly used, the unit reserves the right to withdraw the report and shall have

the right to request other appropriate additional damages.

6.样品为送检时的样品，样品来源信息由委托方提供，并保证来源信息的真实性，服务方不负责其真实性；本报告有效期 12个月。

The research institute will not be responsible for the authenticity,sample source information provided by the clients;

7.由此测试申请所发出的任何结果，服务方会严格地为委托方保密。除非相关政府部门、法律或法院要求，否则未经委托方同意，服务方不得就结果内容向

第三方讨论或披露；

The research institute will be strictly confidential for clients, any report issued by testing application, unless the relevant government

departments, law or court, or without your consent, the unit shall not report or disclosed to third parties to discuss.

8.本次测试的结果只能用于企业产品内控及研发数据参考，不得用于维权、纠纷、司法等法律用途；

The results of this test can only be used for the internal control of enterprise products and the reference of research and development data,

and can not be used for the legal use of rights, disputes and judicature；

9.测试结果得出的数据或结论是基于特定的时间、特定的方法以及特定的适用标准对测试样品特征、成份、性能或质量进行的描述，采用不同的方法和标准、

在不同的环境条件下对样品进行测试有可能得出不同的结论；

Test result the data or conclusion is based on the specific time, specific method and specific standards for testing sample characteristics,

composition, performance or quality was described, using different methods and standards, in different environmental conditions to detect

samples may come to different conclusions.

10.由于服务方的原因导致需要对测试结果内容进行更改的，服务方应当重新为委托方出具测试结果，并承担更改测试结果产生的费用，委托方向服务方交还

原测试结果。由于委托方自身的原因导致需要对测试结果内容进行更改的，委托方应当向服务方提出修改申请。经服务方审核同意予以重新出具测试结果的，

相关费用由委托方承担，委托方向服务方交还原测试结果。

Due to the research institute resulting in the need for changes to the test results, the institute shall re issue the test results for the

clients, and bear the cost of change, the client should return to the original paper's test results. Due to the client's resulting in the

need for changes to the test results, the principal shall put forward application for amendment to the institute. The units of examination

And approval shall re issue the test results, the relevant expenses shall be borne by the principal, the client direction of the institute

to pay reduction the original paper's test result.


